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Velt hekelt optreden Gabriels bij merknaam
Biotika
nieuws

De consumentenorganisatie Velt beschuldigt landbouwminister Jaak Gabriëls ervan
persoonlijk te zijn tussengekomen in een zaak waarbij een bedrijf onterecht een 'bio'-
merknaam gebruikt. Het kabinet van Gabriels antwoordt dat de zaak niets te maken heeft
met landbouw maar dat de merknaam in de toekomst zal verdwijnen.
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De consumentenorganisatie Velt beschuldigt landbouwminister Jaak Gabriëls ervan persoonlijk te
zijn tussengekomen in een zaak waarbij een bedrijf onterecht een 'bio'-merknaam gebruikt. Het
kabinet van Gabriels antwoordt dat de zaak niets te maken heeft met landbouw maar dat de
merknaam in de toekomst zal verdwijnen.
Het bedrijf brengt kippen- en varkensvlees op de markt onder de naam 'Biotika'. Het gaat daarbij
volgens de Vereniging voor ecologische leef- en teeltwijzen (Velt) niet om biologische vlees maar
enkel om vlees waarbij geen antibiotica wordt gebruikt. Het bedrijf overtreedt daarmee de
wetgeving, op basis van een Europese verordening, op de biologische productie, zo meent Velt.
Na klacht van de consumentenorganisatie verplichtte de bevoegde dienst van het ministerie van
landbouw volgens Velt het bedrijf tegen 31 december 2000 deze merknaam te verwijderen en vanaf
1 januari 2001 met een andere merknaam op de proppen te komen.
Maar begin 2001 blijkt dat er niets veranderde. Het bedrijf blijft verder vlees verkopen onder de
naam Biotika en verwijst daarvoor naar een brief van Gabriels aan het bedrijf. Daarin schrijft de
minister dat er nog geen beslissing is genomen en dat "het onderzoek van het ministerie met
betrekking tot Biotika nog steeds hangende is, waarbij de afsluitingsdatum nog niet bekend is gezien
het ministerie nog een extern advies gevraagd heeft", zo citeert Velt een brief die ondertekend was
door Gabriels. Het extern advies is een vraag aan het ministerie van economische zaken over de
registratie van een merknaam.
Het kabinet van landbouwminister Gabriëls stelt ook dat het hier gaat om een zaak van merknamen
en niet van landbouw. "Maar de mogelijkheden worden momenteel door de juridische dienst van
landbouw onderzocht. De merknaam zal in de toekomst echter veranderd worden", zo repliceerde de
woordvoerster.
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Velt eist dat de minister van Landbouw de Europese wetgeving op biologische productie respecteert
en vindt dat de registratie van de merknaam niets met de kwestie te maken heeft.
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